
 
 

Zápis z jednání Výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 
 

Termín: 5. 11. 2024 

Místo:  Restaurace Maxima, Otrokovice 

Čas jednání: 18:00 – 20:30 

Účast:  Milan Veselý, Jan Šícha, Bedřich Chromek, Pavel Rochovanský, Ondřej Porwisz,  

Jan Krkoška  

Sekretariát: Petr Plodík, Petr Stoklásek 

Zapisovatel:  Petr Stoklásek 

Ověřovatel: Pavel Rochovanský 

 
 

Program jednání: 

1) Úvod, přivítání 

2) Informace z regionálních komisí 
3) Materiály VV ČF k připomínkování 
4) Finále poháru ČF 2024 ve Zlíně – přípravy 
5) Rozvoj – PP č. 2A, 2B; Festival LIFE! 2024; projekt Hlavně nezlobte; Regionální akce 
6) Školské turnaje – stav po přihláškách 
7) Čerpání rozpočtu 2024 
8) Různé 
 

 

1) Úvod, přivítání 

Hejtman Milan Veselý přivítal všechny přítomné a zahájil jednání VV JMaZL. Program jednání schválen 

jednohlasně. Ověřovatelem zápisu zvolen Pavel Rochovanský. 

2) Informace z regionálních komisí 

Ligová komise 

Milan Veselý informoval RVV o nových přijatých družstvech do regionálních soutěží. Dále se ligová komise 

zabývá vytipováváním hal, u kterých proběhne kontrola kategorie. 

 

KRD 

Předseda komise Jan Krkoška informoval RVV, že do pozice hlavního školitele regionu byla nově zvolena 

Alžběta Holičková, dále odprezentoval aktuální počty rozhodčích a potvrdil úbytek oproti předchozí sezóně. 

Vzhledem ke klesajícím počtům dostal sekretariát za úkol informovat oddíly o současné situaci a upozornit 

na fakt, že se pravděpodobně nebude dařit vždy rozhodčími obsadit všechny turnaje v kategoriích přípravek 

a elévů tak, aby se oddíly na tuto situaci mohly připravit.   

 
DK 
Předseda komise Jan Šícha informoval RVV o aktuální agendě komise, od minulého setkání přibyl jeden 
případ, který DK JMaZL bude projednávat. 
 
Žádná další komise se od předchozího jednání nesešla. 



 
 

3) Materiály VV ČF k připomínkování 

Petr Plodík předložil RVV materiály VV ČF k připomínkování. 
 

Usnesení: RVV nemá k předloženým materiálům žádné připomínky. 

4) Finále Poháru ČF 2024 ve Zlíně – přípravy 

Členové RVV společně diskutovali o termínu finále Poháru ČF. Vzhledem k tomu, že finále poháru ČF je 

propojeno s výročím florbalového klubu Zlín Lions, který se podílí na organizaci, bude Jan Krkoška 

informovat o potřebách spojených s přípravou a RVV bude nápomocen. 

 

Termín konání finále Poháru ČF bohužel spadá do termínu jarních prázdnin Zlínského kraje, což RVV vnímá 

jako nevhodné a z tohoto důvodu se velmi obává nižší účasti diváku. RVV by rád prověřil možnosti přesunu 

akce. 

5) Rozvoj – PP č. 2A, 2B; Festival LIFE! 2024; projekt Hlavně nezlobte; Regionální akce 

PP č. 2A, 2B 
Petr Plodík předložil RVV přehled přihlášených oddílů do programu PP č. 2A a PP č. 2B.  
 
Festival LIFE! 2024 
Petr Plodík informoval RVV o přípravách na festival LIFE! 2024.  
 
Hlavně nezlobte 
Petr Plodík seznámil RVV s konceptem projektu Hlavně nezlobte. V rámci regionu se akce uskuteční  
1. 12. 2024 a 16. 3. 2025 
 
Regionální akce 
V současné chvíli se v rámci regionu plánuje seminář v oblasti marketingu a komunikace. 

6) Školské turnaje – stav po přihláškách 

Petr Plodík informoval členy RVV o počtu přihlášených družstev do školských soutěží. Oproti předchozímu 

roku došlo v počtu družstev k drobnému úbytku v rámci Čeps cupu pro základní školy, v rámci Subterra 

cupu je počet účastníků obdobný, jako přechozím roce. 

7) Čerpání rozpočtu 2024 

Petr Plodík předložil RVV přehled čerpání rozpočtu 2024 a nastínil další vývoj nákladů do zbytku sezóny. 
RVV diskutoval možnosti využití zbytku disponibilních prostředků regionu. 
 
V rámci tohoto bodu byly diskutovány možnosti podpory pro nově vzniklý oddíl v Jablůnce. Jako nejlepší 
varianta se jeví zapojení oddíly do programu PP č. 2A v rámci projektu no nová mládežnická družstva. 
  

Usnesení: RVV jednohlasně schválil zapojení oddílu FBC Jablůnka do programu PP č. 2A 
  



 
 

8) Různé 

RVV se zabýval výběrem delegáta na valnou hromadu JMKO ČUS 

 

Usnesení: jednohlasně schválen Petr Šíma 

 

Milan Veselý se zabýval tématem práce s talentovanou mládeží na území regionu. Diskutováno bylo několik 

možných variant a přístupů, RVV bude v debatě na toto téma pokračovat na následujícím jednání. 

 

 
Termín příštího jednání: 10. 12. 2024, 18:00 v Brně 


